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ΠQακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα

γραφεία του Συμβουλίου στις 18/07/2019.
Ap. πρακτικών 14/2019.
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Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

Θέματα

1. Επικύρωση πρακτικών

Κατόπιν μικρών τροποποιήσεων έγινε επικύρωση των πρακτικών της προηγούμενης
συνεδρίας με την υπογραφή των παρόντων μελών.

2. Ενημέρωση από τεχνικούς συμβούλους

8Ο τεχνικός σύμβουλος αρχιτέκτονας κύριος ••••••• ενημέρωσε το σώμα για έργα
που ο ίδιος έχει υπό την ευθύνη του:

2.1. Παραλιακός Πεζόδρομος: 'Εγινε επανασχεδιασμός στην βάση υπόδειξης της
επιτροπής όλων των εμπλεκομένων φορέων και ξανακατάθεση σχεδίων την

πολεοδομία
2.2. Σχέδιο Χρήσης της Παραλίας: Για το θέμα αυτό χρειάζεται να στείλαμε επιστολή

στον 'Επαρχο με τον σχεδιασμό της για το 2020 προς έγκριση. Ο Γραμματέας θα το
φροντίσει αφού λάβει τον σχεδιασμό από τον Αρχιτέκτονα.

2.3. Νέο γήπεδο: Θα έχει επαφή με την πολεοδομία Λεμεσού ζητώντας εξηγήσεις γιατί
δεν έχουμε απάντηση μέχρι τώρα

2.4. Πλακόστρωτο προς θέατρο: Αναμένονται οι απόψεις της ΑΗΚ για να γίνουν σχέδια
υπογειοποίησης. Ο κύρισ<JΙ••••••θα σχεδιάσει οχετούς όμβριων υδάτων

2.5. Κοινοτικό πάρκο: έγινε νέα αίτηση για εκμίσθωση μέσω της Επαρχιακής Διοίκησης
και θα προχωρήσει ο σχεδιασμός αφού την έχομε
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2.6. Στην συνέχεια μπήκαν στην συνεδρία ο αρχιτέκτονας κα εργολάβος νέας οικοδομής

περιοχής «Μελάντας» για ενημέρωση του συμβουλίου:

Αφού τους έγινε γνωστό ότι το Κοινοτικό Συμβούλιο κατάγγειλε σε αρμόδια τμήματα
την ενέργεια τους να επιχώσουν χαλίτικη γη τους ζητήθηκε να λάβουν όλα τα μέτρα
αποκατάστασης της παρανομίας

Οι ίδιοι διαβεβαίωσαν ότι είναι πρόθυμοι να απομακρύνουν το μεγαλύτερο μέρος
των χωμάτων και να επανέλθουν με συγκεκριμένη εισήγηση για τοπιοτέχνηση του
περιβάλλοντος χώρου.

Τα μέλη ομόφωνα συμφώνησαν να δούμε το θέμα στην επόμενη συνεδρία χωρίς
οποιαδήποτε δέσμευση για τοποθέτηση που τελικά θα έχει

83. Μουσείο χαλλουμιού

Η συζήτηση του θέματος αφέθηκε στην επόμενη συνεδρία με μεγαλύτερη άνεση χρόνου

4. Διάφορα θέματα

Από συζήτηση διαφόρων θεμάτων τα μέλη πήραν τις ακόλουθες αποφάσεις:

4.1. Προσφορές

'Α/Α \ Ονομα προσφοροδότη \ 4
1

2 Κάλαθοι
Παγκάκια

1. 1800 420

2. 2200 460..

8 1
3. 1960 400 ί/1 4. 1200 300

Χάρτες

Τεμάχια
3000 650 /

700

5000 825 -/ 935

10000 1115 1290

15000 1450 1620
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4.2. Επίσκεψη υπουpyού εσωτεpικών

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη ότι τελικά η επίσκεψη θα γίνει στις 30/07 και όχι στις
29/07 αρχικά ανακοινώθηκε

• Για καλύτερη ενημέρωση του υπουργού τα μέλη συμφώνησαν συγκεκριμένα σημεία
που θα πρέπει να επισκεφθεί

• Θα κατατεθούν ανησυχίες του συμβουλίου για επέκταση του φαινομένου
κατολίσθησης και σε άλλη περιοχή

• Να γίνει τηλεφωνική σύνδεση με τεχνικό γεωλόγο για κατάθεση και άλλης άποψης
• Να ζητηθεί λήψη άμεσων προληπτικών μέτρων για υπόλοιπη περιοχή
• Να ξεκαθαρίσει το θέμα στήριξης παθόντων από το κράτος

4.3 Ο κύριος Αντρέας Φιλίππου αναφερόμενος σε απαντητική επιστολή του Γραμματέα
..rρος το Τμήμα Περιβάλλοντος κατέθεσε την αντίθεση του και εισηγείται στεγανούς λάκκους
~α όλους προς αποφυγή επιδείνωσης του φαινομένου κατολίσθησης

4.4 Οσο αφορά το θέμα χώρος στάθμευσης αναπήρων παρά την ράμπα αναπήρων στην
παραλία τα μέλη ομόφωνα τοποθετήθηκαν ότι προτεραιότητα έχουν οι ανάπηροι και όχι ο
πλανοδιοπώλης παγωτάρης που σταθμεύει εκεί. Ο Γραμματέας ανέλαβε να ρυθμίσει το
θέμα
4.5 Στο σημείο αυτό μπήκε στην συνεδρία το μέλος κύριος Μάρκος Φοuτάς και ενημέρωσε
το σώμα για την πρόοδο του θέματος WIFl4EU και ότι ετοίμασε ερωτηματολόγιο για σωστή
επιλογή του αναδόχου.
4.6 Εκ παραδρομής δεν μπήκε στα προηγούμενα πρακτικά τη θέση του συμβουλίου στο
αίτημα του κύριου , για την επανεγγραφή του δρόμου που επηρεάζει
τεμάχιο γης με αρ 23 του Φ/Σχ 57/5 που διεγράφη το 2015.

Η επικρατούσα άποψη ήταν να σταλεί αυτούσια η επιστολή /αίτημα του κυρίου
στην Επαρχιακή Διοίκηση για απόψεις και ενέργειες.-Η συνεδρί~στις 23:30 χωρίς να καλύψει τα εκκρεμούντα θέματα του Γραμματέα.
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